



Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 7. oktober 2025

Sted: Jåttåvågen/ Teams

Til stede: Styret: Tore Skogen, Olav Kolltveit, Lise Dalen, *Ragnhild Ottesen*, Marthe H. Kjørkleiv.

Styrets varavalgte: *Oddvar Vermedal*. **Utvalgsledere:** Jan Atle Larsen, *Knut Ivar Skogland*, *Geir Walland*. **Ansatte:** Tore Gilje (Styrepålagt møtearrangør), *Fredrik Fugelli*. **Forfall:** Torstein Gåsland, Knut Ståle Eriksen, Bength Oftedal, Trond Austrheim, Anita Træet. **Ikke svart:** Adem Seferagic

Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett.

SAKSLISTE:

Innledning:

Protokoll fra styremøte 26 august ble godkjent, med en endring i saken om flomtunnell i Sokndal. Der hadde vi likevel sendt inn et innspill, etter styremøtets protokoll var skrevet.

Påminnelse: Åpenhet er viktig, spesielt for regionlaget. Likevel: De tillitsvalgte på styremøtene har ikke mulighet for å uttale seg eksternt om saker som **ikke** ligger inn under protokollføringer. (referatsakene er mer utfyllende og holdes derfor internt)

Orienteringssaker:

Fra regionsekretær:

- **Medlemsutvikling.** Regionlaget har 8897 medlemmer nå. Nytt system gjør det vanskelig å ta ut sammenlikninger og statistikker foreløpig. Tore G. jobber med å finne ut bedre løsning for oss.
- **Jakta Valevatn** avsluttet – status inntekter og rapportering så langt: Utfra taksering ble kvoten 40 ryper i uttak, med kvote to pr. jeger. Jakta avslutta 1/10, med 30 ryper skutt. Taksørene får jakte 1 dag hver for takseringsdagene sine. Regionlaget fikk 16.000 kr i inntekter på jakta i år fra I-natur. Kostnadene er ca 8000 i år, pga mottatt gammel faktura fra villreinlaget.
- **Ny viltforvalter i Rogaland Fylkeskommune:** Annika Lie er ansatt. Møte med henne i løpet av oktober (Tore & Tore).
- **Status på våre innspill om omdisponering av viltmidler fra Rogaland Fylkeskommune.** Dette fikk vi ikke så vi må jobbe videre med egne midler.
- **Status friluftsseiledernes arbeid og framover.** Fredrik: Ting går bra, travel aktivitetsperiode frem til jul. Fluebinderkurs, garntrekking osv. Fylt kvoten mht tildelte midler. Så blir det en tid med mye rapporter og søknader.

Anita i jevnlige møter i dag med Hege og Tore. Evt deltidsstilling i nordfylket? Stort ønske og behov hos skolene i nordfylket. Med bare én ansatt blir tilbudet der oppe veldig avkortet.

Øyvind og Vindafjord har gjort en kjempejobb (frivillig dugnad) for regionlaget mens Anita er skadet, og de bør få en belønning for dette. Marthe, Tore x 2 og friluftsvæilederne tar en møterunde om dette, og presenterer beløp/begrunnelse for styrevedtak.

- **Planlagt kurs "Ettersøk VG"** – Ole Geir venter på operasjon, så vi avventer tilbakemelding om dato fra ham. Dette kurset bør avholdes i løpet av vinteren.
- **Ansattssamling** (for alle ansatte) på Hønefoss 18 -20 nov. Fredrik sjekker om han har anledning til å delta den ene dagen.
- **Regionledersamling 17 okt**, Olav reiser for Tore S. Saker: Budsjett 2026, arbeidsprogram 2026, ny arbeidsinstruks regionsekretær. Bør ta opp om ordning med nye instruktørroller fungerer som forventet.

FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:

SAK 34/25: Fallviltkampanjen avsluttes høst 25

Avslutningsplan Olav: Sender nå mail til alle foreningene om at materialene fra i fjor kan og bør gjenbrukes. Og sender ny bestilling på bånd og brosjyrer for å supplere. NB: Rapportfrist 14 nov.

Sak 36/25: Gåsejaktssamarbeid NJFF-lokalforeninger og Stavanger kommune.

Koordineringsrolle fra regionlaget, skal vi ha et videre engasjement? 2-3 møter med kommunen, Viltforvalter Vegard Ankarstrand og Ann Kristin Kro. Store problemer med å få felt nok fugl. Fuglene er reist videre når ordinær jakt starter i august. Fredrik har gjort kartlegginger i medio juli til jaktstart. Han kartla hvordan gåsa oppførte seg. De som var der la seg i vernesonen på land eller på sjøen når de ble skremt opp. Begrensende at en ikke kan bruke rifle under tidligjakt. Bør tillate morgenjakt med hagle, men det sitter langt inne. Dagens lovtekst og rammer gjør at de beste tiltakene er ulovlige. Statsforvalteren v/ Bjørn Mo har ansvaret for grågåse og villrein i fylket og har foreløpig en del innsigelser til forvaltningsplanen ift til dispensasjoner for effektiv jakt iflg Ankarstrand. Kommunen må nå videre jobbe med å få behandlet sin nye Gåse- forvaltningsplan politisk, og deretter forhandle med SF på hvilke dispensasjonsmuligheter som er tilgjengelige..det vil bli utfordrende.

Konklusjon i møtet i dag: Vi (Tore og Fredrik) trekker oss ut av aktiv deltakelse foreløpig, fordi dette er bortkastet arbeid på kort sikt. Vi avventer en mer realistisk plan for å begrense bestanden av grågåse i kommunen. Vi jobber for jegerne våre, ikke bøndene. Skjer dette, nedsettes det et utvalg med bl.a. jaktfeltmiljøet i lokalforeningene. Vi hjelper jo bøndene, som vi mener må komme på banen med finansiering. Foreløpig skal kommunen kjøpe inn en del utstyr, via oss, som lokkefugler som kan brukes på neste års jakt. Tore G. ordner dette.

SAK 37/25:

Ekstraordinært årsmøte høst 25 – Vedtektsendring ifm utvalgssammensetninger

14 dagers innkallingsfrist. Teamsmøte. Antall delegater som ved ordinært årsmøte.

Noen medlemmer/ styrer kan ha en del spørsmål knyttet til saken, så muligens lurt med et møte i forkant.

Dato for det ekstraordinære årsmøtet: Tirsdag 11. november

NYE SAKER:

SAK 41/25: Økonomisk støtte til skytestevner, junior 2025

Status og utbetalingsvedtak. 23 på hagle, 10 av dem fra Karmøy. Rifle større deltakelse (jaktfelt), 157 stk. Jæren JFL har i år en stor ungdomsflokk som deltar på skytestevner.

Vedtak: Vi støtter dette med en ekstra bevilgning, slik at de ca 90 000 kr tildeles.

Vi må planlegge for neste år, hvordan tildelingen blir da. Ungdomsmidler som omdisponeres? Mulighetene utredes, og vi utarbeider en anbefaling på neste styremøte.

SAK 42/25: Viltkonferansen januar 2026

Olav, Knut Ivar, Tore og Tore har jobbet med planleggingen. Dato 22/1-2026. Sola Strandhotell med Ølberg Strand foreslått, men Solastranden Gård har bedre plass. Tore G sjekker de to stedene opp mot hverandre.

Differensiert prispakke mulig. Planer om enkel lunsj og middag. To økter i løpet av dagen.

- Rådyrprosjektet, urbane dyr.
- Hjortevilt, sykdomsbilder
- Hjorteviltforvaltning, hjorteviltsenteret
- Jegernes fremtidige status og rolle i forvaltningen (ulovligheter et tema her)
- Rypeprosjektet 2025-27 (Statskog v/ Jo Inge Breisjøberget eller Erlend Nilsen)
- Den Norske jegeren og fremtiden (Espen)
- NJFFs fagavdeling kommer kanskje med flere personer. (Olav Greivstad har sagt ja)

Legge ut en Teaser på nett og sette opp påmelding tidlig på Let`s reg.

Sak 43/25: Høringer/uttalelser/viktig e-post-info, til-fra NJFF Rogaland:

Orientering fra FNF/Endre: 12-09-2025, NVE avslår søknaden fra Hydronor AS om løyve til å bygge Døvik 2 kraftverk i Strand kommune i Rogaland fylke. NJFF Rogaland sendte innspill på saken i 2023 sammen med Naturvernforbundet. Kraftverket er viktig for villaksen, så dette er gledelige nyheter.

Fra NJFF:

Tiltaksplaner villrein, Status: Under arbeid i lag med fagavdelingen i NJFF ved Tore G., som også tar Vest-Agders interesseområder. (Sirdalsheiene)

Strategi hjorteviltforvaltning - Status: Strategien er vurdert, og vi spiller inn at vi støtter forbundets innstilling.

Fra Sokndal kommune:

Flomtunnel Sokndal. Frist 31/8 – Innspill ble likevel sendt fra oss. (merk at det i protokollen fra styremøtet dato 26 aug er notert at innspill ikke ville bli sendt... Rettelse: Vi rakk likevel å sende inn innspill før fristens utløp 31 august der vi viste til vårt tidligere høringsinnspill fra 2022, og samtidig støttet elveeigerlagets høringsinnspill som var veldig bra)

Fra Stavanger kommune:

Forvaltningsplan Stavanger kommune gåsejakt. Frist 1 sept. – Innspill er sendt inn. Se også sak 36/25

NYE mottatte høringer og varsler om prosess:**Fra Rogaland Fylkeskommune:**

De inviterer til samling for oppstart av nye regionalplaner nå i høst. Det gjelder

- Planutkast til Regionalplan for natur og klimaomstilling
- Planprogram for Fylkesplan for regional utvikling, areal og mobilitet
- Planprogram for Regionalplan for helsefremmende og inkluderende samfunn

Alle disse er relevant for natur- og friluftslivsorganisasjonene. Møtene foregår på kveldstid.

Endre deltar på møtet på Sola 18. nov og planlegger for at FNF vil gi innspill til alle tre av planene i møte og i senere høringsuttalelser.

Tore G er pålagt av styret å delta på møtet om Regionalplan for helsefremmende og inkluderende samfunn. Dette er saker der vi kan vise igjen på en god måte, og der det kan være viktig å være med på å utforme ordlyd i deler av planen.

Tillatelser gitt fra Statsforvalteren:

Alle henvendelser fra Fylkeskommunen, NVE og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til hvilken reaksjon man skal utøve..

Det har som vanlig i denne perioden kommet flere tillatelser fra Statsforvalteren knyttet til vassdragstiltak. Alle er fortløpende videresendt til de aktuelle lokalforeningene og/eller fiskeutvalget-Sjørretprosjektet v Knut Ståle, Trond m.fl. og kan evt listes opp til styremøtene på oppfordring

Sak 44/25: Fast post fra utvalgene:

Utvalgslederne som er tilstede informerer kort om status i sitt utvalg:

Hund: Jan Atle Larsen: Rolige tider. Har svart på noen henvendelser fra foreninger.

Jakt: Knut Ivar Skogland: Venter spent på nye forskrifter som skal på høring. Tips: Kan være en idé å kombinere stevner med aktiviteter for barn/unge. Da blir det kanskje lettere å få med hele familier inn i miljøet.

Hagle: Geir Walland: Det meste på plass av terminliste 2026 og oversender snart. Lister junior stevnedeltakelse er sendt til Tore G.

B/Ungdom: Marthe H. Kjørkleiv: Jobber med Ungdomsledersamling. Har fått til spennende samarbeid med Eigersund, nå kan dato og program sendes ut. Kurset blir 29.-30. november i Eigersund.

Sak 45/25: Annet:

- Oddvar: Etablert godt fungerende NJFF faggruppe ledet av fagavd sentralt, for regionsekretærer og folk i styre og utvalg i regioner med lakseførende vassdrag. Truende fare: Myndighetene planlegger antakelig å åpne for digre oppdrettsanlegg til havs, det kan fort gi økte muligheter for å utslutte villaksen helt!

Øyvind Fjeldseth er ny leder av NJFFs fagavdeling. Er blitt invitert hit på seminaret 22/1-26, eller til evt. andre interessante saker/ møter her?

- "Spise ute"-dagen, umulig å gjennomføre utenom akkurat denne datoen med sentral støtte. To sider av saken. Ragnhild sjekker på styremøte i SRJF om de kan ha et arrangement senere i høst.
- Jan Atle: Et sjakktrekk av Rogaland Fuglehundklubb å invitere ledere i sauelagene på Jæren til jaktprøver, de fikk et mye mer positivt inntrykk av dette etter å ha vært med og sett hvor godt organisert slike prøver er.
- **Ny dato styremøte:** Mandag 8. desember. Tore G finner/bestiller hotell for styremiddag og møte.

Mvh

Lise Dalen

Sekretær i regionstyret

Tore G – Regionsekretær

Tore Skogen - Regionleder

